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§ 113 

Övriga frågor/information  

 

C. Temporärt tält på Spånga IP 

 
Idrottsnämnden 2017-09-19 

 

Skrivelse om temporärt tält på Spånga 

IP 

    Daniel Fava (L) 

Bo Sundin m.fl. (M) 

Mikael Valier (KD) 

 

 

 

Temporärt tält på Spånga IP 

 

För en tid sedan rapporterade flera medier om bråk, stök och stenkastning på Spånga IP. Det 

är oacceptabelt att unga killar driver runt och skapar rädsla. Samhället måste tydligt agera. 

Detta kräver både sociala och polisiära insatser.  Alla ska ha rätt till att idrotta utan att utsättas 

för våld och hot.  

 

Men det här är inte första gången det är stökigt på Spånga IP. Även i Spångahallen där 

fotbollslag spelar på vintrarna är det rörigt, med ungdomsgäng som inte flyttar på sig när lag 

som bokat tid ska ha träning.. En lösning kan vara att sätta upp ett temporärt tält för innespel 

på vintern på Spånga IP. På så sätt kan fler unga på Järvafältet idrotta under ordnande former i 

föreningar, samtidigt som de som inte spelar i föreningar ges möjlighet till spontanidrott.  

 

Men anledning av vad som ovan anförs vill jag fråga förvaltningen: 

 

Hur ställer sig förvaltningen till att sätta upp ett temporärt tält för innespel på Spånga IP på 

vintern? 

 

Daniele Fava (L) 

 

BESLUT 

 
Idrottsnämnden beslutar att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

 
 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare  


